

Verslag Het Bestuur

Nr. 1 – seizoen 2025-2026

Plaats: Bureel VTTL

Datum: 18 augustus – 18.30 uur

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Hedwig Amelinckx, Jeroen Vanmassenhove, Olav Kosolosky en Frederik Noppe

Verontschuldigd: Didier Bosman, Pieter Geerts en Philip van Oeckel

1. Goedkeuring verslag nr. 10 van 23 juni 2025
 - a. Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen.
2. Opvolging openstaande items
 - a. Stockruimte Zedelgem: Een inventaris werd ontvangen. Deze moet iedere 6 maanden opnieuw nagekeken en aangepast worden waar nodig.
 - b. Huur trainingshal: voorlopig geen nieuws meer ontvangen.
 - c. Rapport Premed & Chibane: de eigenaar werd voor de zomervakantie op de hoogte gebracht, heeft het rapport opgevraagd en zal alles bekijken. Didier Bosman kijkt samen met Dirk wat er ondertussen al gerealiseerd werd en volgt mee op.
3. Boekhouding
 - a. Stand van zaken 2025: Frederik Noppe geeft een uitgebreid overzicht van de financiële toestand van eind juli weer t.o.v. de begroting. Momenteel geen grote problemen t.o.v. de begroting.
 - b. De BTW-aangifte werd uitgevoerd.
 - c. Addendumwijzigingen topsport: tot op heden nog geen officieel nieuws ontvangen, waardoor ook de begroting nog niet aangepast werd.
 - d. Begroting 2026: een overleg zal gepland worden om te bekijken hoe de begroting in evenwicht gebracht kan worden. Frederik Noppe zal enkele data voorstellen.
 - e. Algemene werkingssubsidies: een raming van de subsidies 2026 werd ontvangen. Dit werd ondertussen ook overgezet in de begroting van 2026.
 - f. E-facturatie: Frederik Noppe zal een infosessie volgen ivm het gebruik van Peppol. Activatiekost van 110 euro voor de peppol-account. De E-facturatie zelf wordt nog bekeken na de infosessie. Er zal nog een mail gestuurd worden naar de clubs om te zien of zij al dan niet onder de voorwaarden vallen.

- g. Het compensatiefonds voor verplaatsingen in de landelijke interclub (kilometerfonds) wordt goedgekeurd en zal gepubliceerd worden in de eerstvolgende nieuwsbrief.

4. Personeelsdossiers

- a. Technisch Directeur Topsport: toekenning van een fulltime functie zou ingegaan zijn vanaf 1 juli, maar tot op heden nog geen officieel nieuws hierover ontvangen.
- b. Trainer -12: Nick van Camp heeft aangegeven hiermee te stoppen eind juni. Oplossingen worden nog steeds gezocht gezien ook Peter Nijs ermee stopt.
- c. Trainer Topsportschool: Chantal Mantz werd aangeworven als 0.5 VTE binnen de topsportschool.
- d. Ondersteuning Technisch Directeur Topsport: Julien Meurant werd aangeworven als 0.25 VTE binnen de topsportwerking.
- e. Situatie Leo Amizic: heeft aangegeven terug te factureren onder zijn vorige statuut. Er rijzen wel vragen omtrent de correcte BTW-afhandeling in Duitsland. Onzekerheid over de bereidheid van Leo zelf om verder samen te werken.
- f. Werkplanning Dirk Lamproye: Verdere opvolging wordt nog bekeken.

5. Beleidsplan 2025-2028

- a. Stand van zaken: in Luik II zijn de kleurtjes (opvolging van de geplande acties) volledig up-to-date. Ideeën moeten uitgewerkt worden door de diverse commissies om de acties en doelstellingen te realiseren. Sommige commissies moeten dringend een tandje bijsteken om acties ook effectief uit te kunnen voeren.
- b. Aanvraag subsidies 2026: er zijn enkele kleine, minimale aanpassingen t.o.v. het oorspronkelijk opgemaakte beleidsplan. Alles is klaar om in te dienen. Pieter Geerts heeft al enkele zaken bijgestuurd in de topsportaanvraag, maar heeft nog overleg met Tommy Verlinde (SV) en Frederik Noppe (financieel luik).

6. Administratie

- a. Op 12 augustus werd de personeelsvergadering georganiseerd. Daar werden nogmaals alle acties op korte en middellange termijn bekeken. De rapportering voor 2026 werd nogmaals kort overlopen en bijgestuurd. De data van de vergaderingen werden vastgelegd tot eind december.
- b. De rapportering van 2024 werd tijdig ingediend. Begin juli kregen we de definitieve afrekening, waaruit bleek dat we zo'n 10.000 euro meer ontvingen aan subsidies dan oorspronkelijk verwacht.

7. Goed Bestuur

- a. Er zijn de afgelopen 2 maanden geen nieuwe meldingen binnen gekomen.
- b. Verantwoordelijke "Veilig Sporten": Dirk Lamproye moet dit in handen nemen. Frederik Noppe heeft ondertussen een aparte webpagina aangemaakt, met alle info

die nu reeds beschikbaar is. Daar moeten zeker nog aanvullingen bij komen. Er dient ook een communicatiestrategie opgemaakt te worden om dit thema regelmatig in de aandacht te houden. Dirk Lamproye bespreekt dit met Olav Kosolosky.

- c. In 2026 zijn er verkiezingen. Frederik Noppe zal de documenten voor de oproep van kandidaten voor de commissies bekijken en actualiseren. Idem voor de profielen van de bestuurders zelf (zoals ook reglementair voorzien).

8. Sponsoring en communicatie

- a. Het rapport van Olav Kosolosky wordt kort besproken.
- b. Een nieuwe wekelijkse rubriek zal voorzien worden op de sociale media specifiek voor clubs. Zo hopen we meer betrokkenheid te creëren tussen de federatie en de clubs.
- c. Een gesprek met Pierre-Marc Bureau (Shop Ping) is doorgegaan op 23 juni. Het blijft echter wachten op een definitief voorstel inzake de diverse materiaalpakketten vooraleer Olav Kosolosky de echte promotie richting de diverse doelgroepen kan opstarten. Marc Gijs contacteert daarom Pierre-Marc Bureau.
- d. Een samenwerking met MJ tafeltennis is enkel mogelijk indien er geen enkel concurrentieel nadeel is met Tibhar/Shop Ping.
- e. Vitalic stopt de samenwerking. Het logo zal verwijderd worden van de website.
- f. Dossier sponsoring: Er werden al heel wat mails verstuurd, maar de reacties zijn beperkt. Olav Kosolosky moet een netwerk uitbouwen en dat gaat niet van de ene op de andere dag. Olav wil ook de sponsoroproep verder open trekken richting clubs en leden. Daarnaast zal hij ook enkele marketingbureaus contacteren om te zien wat de mogelijkheden daar zijn.
- g. Dossier bureel: ook hier werden al mails voor rondgestuurd, maar werd nog geen positieve reactie ontvangen.
- h. Clubbezoeken: Nog 3 provincies moeten hun verantwoordelijke doorgegeven. Er wordt nogmaals aangedrongen op een spoedige reactie van OVL, VLB en WVL, zodat Olav Kosolosky verdere stappen kan zetten. Een overleg met die 5 vertegenwoordigers is een eerste belangrijke stap om te kijken wat hun ervaringen (positief en negatief) waren in het verleden en hoe we dit vanuit de federatie beter en gecoördineerd kunnen sturen zodat deze werking gelijklopend kan zijn voor alle clubs in Vlaanderen.

9. Evaluaties

- a. Alle geplande evenementen en vergaderingen zijn vlot doorgegaan. Er zijn geen specifieke opmerkingen. Zie ook de besprekingen bij de specifieke domeinen zelf voor een diepere evaluatie waar nodig.
- b. De Sportzomer in Wenduine wordt als heel positief ervaren, met ongeveer 200 aanwezigen in de tafeltennisruimte. Naar volgend jaar toe zal Olav Kosolosky zelf

enkele zaken filmen en foto's nemen, want de toegestuurde beelden waren helaas ontoereikend.

10. Kalender

- a. 23 augustus: LAC te Brussel
- b. 25 augustus: NRvB te Brussel
- c. 29-31 augustus: Champions League in Novi Sad
- d. 3 september: TeCo (digitaal)
- e. 4 september: LRVC te Brussel
- f. 6 september: NR te Brussel
- g. 12 september: start Superdivisie heren
- h. 13 september: start nationale en landelijke interclub

11. Reglementen en statuten

- a. Tegen 6 september moeten de voorstellen tot reglementswijzigingen ingediend worden bij de KBTTB.
- b. Een reglementsaanpassing inzake de dubbele aansluiting (spelen van minstens 40% van de wedstrijden in de heenronde) wordt voorbereid tegen september.

12. Landelijke interclub

- a. Deze start op 13 september. Na onderling akkoord werd ondertussen 1 wedstrijd vervroegd.
- b. Het blijft belangrijk om de uitnodigingen voor internationale tornooien tijdig uit te sturen, zodat clubs ook officieel hun aanvraag kunnen indienen om wedstrijden uit te stellen. Wel opletten: voor geselecteerde dames kan er alleen uitgesteld worden voor de damesinterclub, niet voor de hereninterclub.

13. Landelijke evenementen

- a. 11 november: Vlaamse Jeugdkampioenschappen te Maldegem: op 4 september heeft het PC van Oost-Vlaanderen overleg met de verantwoordelijke ter plaatse.
- b. 16 november: herfstcriterium veteranen in Kortenberg. Hoofdscheidsrechterstafel is gekend. De inschrijvingen zijn lopende. Wordt verder besproken op de eerstvolgende vergadering van de LRVC. Promotie nog op te starten, maar nog iets te vroeg momenteel.
- c. 30 november: Fase 1 van het VJC te Lille. De inschrijvingen zijn lopende, maar de echte promotie wordt pas later opgestart (nog 3 maanden te gaan).

14. Sporttechnische werking

- a. TeCo:
 - De eerstvolgende vergadering is gepland op 3 september.

- Jo Willems heeft de provincies gecontacteerd ivm de vernieuwde werking en planning voor de komende maanden.
 - Onduidelijkheid of de spelertjes ook effectief op de hoogte zijn tot welk “niveau” zij horen en wat daaraan verbonden is. Communicatie aan te pakken.
 - Voor de funbenjamintraining zijn er momenteel 8 spelertjes ingeschreven. Doelstelling is om er minstens 10 ter plaatse te krijgen. Voor een eerste organisatie is dit zeker niet slecht gezien niemand echt weet wat het inhoudt. Olav Kosolosky zal kijken voor enkele foto's en/of video's die kunnen dienen voor de promotie van de tweede funbenjamintraining.
 - Een startnota van de jeugdwerking werd uitgewerkt door Olav Kosolosky. Op donderdag 21 augustus wordt dit verder besproken met Jo Willems, Pieter Geerts en Julien Meurant.
 - Internationaal jeugdtornooi 2026: geen verder nieuws waardoor ook dit lang aansleept. Bovendien serieuze vragen omtrent de financiële haalbaarheid na het bekijken van het lastenboek van de ETTU. Te bekijken op het TeCo waarna een beslissing zal vallen door het bestuur in september.
- b. Trainerscursussen: De lesgevers voor 2026 moeten nog aangeduid worden (2 initiatorcursussen en een trainer B-cursus). Nadien moeten ook de data vastgelegd worden. De hervorming van de initiatorcursus ligt al in grote lijnen vast, maar moet nog verder uitgewerkt worden. De hervorming van de andere cursussen is gepland om uit te voeren in 2026 en 2027.
- c. Topsport:
- Het rapport van Pieter Geerts wordt kort besproken.
 - De resultaten van het voorbije EJK waren teleurstellend te noemen.
 - De contracten van de spelers werden vorige week doorgestuurd aan de spelers. Een goede opvolging is noodzakelijk. In de toekomst moeten deze contracten eerder verstuurd worden naar de spelers.
 - Contract elite-sporter: Marc Gijs heeft nog enkele kleine opmerkingen doorgegeven aan Pieter Geerts.
 - Open van België: gezien dit gelijktijdig georganiseerd wordt met de Vlaamse Jeugdkampioenschappen, beslist het bestuur dat er geen spelers mogen geselecteerd worden die in aanmerking komen voor de Vlaamse Jeugdkampioenschappen. Anders worden de eigen kampioenschappen serieus gedevalueerd.

15. Landelijke klasseringscommissie

- a. Er wordt meer transparantie gevraagd van het bestuur vanuit de LKIC, zodat ook de beroepen op een correcte manier behandeld kunnen worden en er (meer) rechtszekerheid voor de club ontstaat.

- b. Er werden nog 2 beroepen ontvangen (spelers komende uit het buitenland die niet akkoord waren met het toegekende klassement door de LKIC):
- Scheurwater Matthias: ontvankelijk en behandeld. Definitieve beslissing B4.
 - Dennison Joseph: beroep niet ontvankelijk gezien niet ingediend door de speler zelf. De herziening was echter wel ontvankelijk en er wordt door het bestuur vastgesteld dat de LKIC de vergelijkingstabel niet gevolgd heeft. Daarom beslist het bestuur om een rechtzetting te doen van de herziening en een B4 klassement toe te kennen. De vergelijkingstabel is officieel goedgekeurd door de NRvB en dient aldus gevolgd te worden bij het bepalen van klassementen. Indien de LKIC en/of de NTC vinden dat die vergelijkingstabel niet meer correct is, dan moeten zij een aangepast voorstel doen richting de NRvB.
- c. De toekenning van de klassementen van 2 spelers van Zomergem zijn correct verlopen, maar nu reeds blijkt dat beiden in de afgelopen maanden grote stappen hebben gezet en duidelijk ondergeklasseerd zijn. Het is aan het PC Oost-Vlaanderen om actie te ondernemen van zodra zij dat nodig vinden. Hedwig Amelinckx volgt dit mee op.

16. Koepel

- a. De agenda voor de eerstvolgende NRvB wordt besproken. Volgende zaken staan zeker op de agenda:
- Standpunt VTTL ivm vergadering fysiek/online. De Aile Francophone wenst alleen nog online te vergaderen. De VTTL vindt dit niet opportuun en stelt voor om eventueel enkele vergaderingen in te plannen op zondag in Louvain-La-Neuve.
 - Begroting 2025-2026
 - Selecties internationale toernooien en werking NTC
 - Inventaris materiaal
 - 100 jaar KBTTB
 - Toekomst Beker van België
 - Balletjes BK A
 - Transferperiodes AF en VTTL + inschrijvingsdata interclub/toekenning roosternummers
 - Werking CCA
 - Programma Jeroen van der Hooft (ondertekening overeenkomst)
 - Vergelijkingstabel buitenlandse klassementen 2025-2026
 - Aangepast reglement NJC (en bijhorend top 12 en youth ranking)
 - A-tornooi Wenduine: opvolging NEC niet gespeelde wedstrijden, doktersbriefjes, boetes,... Communicatie noodzakelijk.

17. Werking recreanten en veteranen

- a. De eerstvolgende vergadering gaat door op 4 september. Sinds de vorige vergadering weinig tot geen nieuws. Er ligt echter wel heel werk op de plank.
- b. Een startnota inzake de veteranen en recreanten (opgemaakt door Olav Kosolosky) richting het sportmodel zal besproken worden op de volgende vergadering van de LRVC.
- c. Marc Gijs en Olav Kosolosky zullen de vergadering van 4 september bijwonen.

18. LAC

- a. Het verslag van Philip van Oeckel wordt kort besproken. Hij heeft zelf aan dat er weinig tot niets afgewerkt werd de afgelopen maanden, wat te betreuren valt. Ook de afwezigheid op de vergadering zelf is spijtig, zeker gezien de gemaakte afspraken omtrent de aanwezigheid.
- b. Op 23 augustus is de LAC-vergadering gepland. Hopelijk kan op die vergadering wel veel besproken en gerealiseerd worden zodat het seizoen 2025-2026 vlot kan starten en de geplande acties ook uitgevoerd kunnen worden.
- c. De opleiding van tornooileider (gepland op 6 september) wordt verplaatst. Diezelfde dag moet de lesgever (Martin van den Bergh) aanwezig zijn op de NR van de KBTTB. Frederik Noppe communiceert naar de provincies. De inschrijvingen kunnen wel nog steeds gebeuren en nadien zal dan een nieuwe datum en locatie vastgelegd worden op basis van de ingeschreven deelnemers.

19. Informatica

- a. Voorstel Jeroen van der Hooft inzake kalenderopmaak: In Oost-Vlaanderen werkte het programma perfect. Provincies mogen gerust zelf informeren bij Jeroen inzake het gebruik, kostprijs en vereisten. Iedere provincies heeft ook zijn eigenheid inzake het opstellen van de reeksen en andere zaken waarmee rekening gehouden moet worden. Sommige provincies niet geneigd om over te stappen gezien het beperkte werk om de provinciale kalender op te maken.
- b. Tornooi-programma: Jeroen van der Hooft heeft al heel wat aanvullingen gedaan. Ondertussen kunnen ook rechten (provincies, specifiek tornooi,...) toegewezen worden aan de provincies en clubs (aan te vragen bij Frederik Noppe). De opleiding van het nieuwe tornooiprogramma is voorzien op zondag 14 september te Brussel (9.15 uur). Er zal een tweede opleiding voorzien worden (online) voor personen die niet aanwezig konden zijn. Frederik Noppe contacteert Jeroen omtrent de mogelijke opties. Eventueel kan deze sessie ook opgenomen worden.
- c. Gaëtan Frenoy heeft de aanpassingen aan de jeugdsportwebsite uitgevoerd. Jo Willems zal dit nog eens nakijken. Verder moet bekeken worden of iemand van de VTTL zelf ook toegang kan krijgen tot alle achterliggende systemen (zeker indien er plots iets zou gebeuren met Gaëtan zelf, of indien het slechts een heel klein

probleem zou zijn, maar het liefst wel direct opgelost kan worden dan). Frederik Noppe zal Gaëtan hiervoor contacteren.

20. Varia

- a. De AV 2 gaat door op 16 mei. Sommige provincies hebben echter pas op 8 of 15 mei de provinciale AV (met bijhorende verkiezingen). Afsproken wordt dat de provincies alle kandidaten voor de AV doorsturen naar het VTTL-bureel, zodat iedereen dan ook tijdig alle info kan ontvangen om de AV zelf voor te bereiden.

Einde vergadering: 21.33 uur

Verslag opgemaakt door

Frederik Noppe

VTTL / SG